
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 24. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 357
Ministeren bedes oplyse, hvordan de byfornyelsesmidler, der afsættes fra
statslig side, anvendes i dag og herunder oplyse, om kommunerne bruger
midlerne fuldt ud, eller i modsat fald hvad årsagen er til, at der er ubrugte by-
fornyelsesmidler tilbage.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kaare
Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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